
Interpelácia č. 38/2013   
 
 
7. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 25.9.2013  
 
 
 
 
Haburová: 
Chcela by som ešte poprosiť tu prítomných zamestnancov mestského úradu, ktorí majú na 
starosti úpravu chodníkov, kedy asi sa plánuje upraviť chodník u nás od kostola smerom dole 
k Trnávke.  
 
Ing. Princík: 
Čo sa týka chodníka v Milhostove od kostola smerom k Trnávke, chodník bol geodetický 
zameraný aj projekčne poriešeny. Nebol zaradený do I. etapy, v ďalšej etape tento chodník sa 
bude opravovať. Ďalšia etapa bude až na jar budúceho roku. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 25.9.2013 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


